



شركة مصانع الزيوت النباتية الأردنية م.ع.م

Jordan Vegetable Oil Industries Co. Ltd.

Date: 21/05/2020

التاريخ : 2020/05/21

Ref : 30/2020/Shareholders

اشارتنا : 2020/30/مساهمين

To: Jordan Securities Commission

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين

Subject : The Results of the Ordinary General Assembly Meeting [voi]

الموضوع : نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي الثاني والعشرون [voi]

According to defense order no 5 for the year 2020 and procedures issued by his excellency the minister of industry trade the supply on 9/4/2020. The ordinary general assembly meeting of Jordan vegetable oils industries was held on 21 may 2020 via video conference (zoom) the shareholders participation in the general assembly meeting was (74.2 %).

The following decisions were adopted at the meeting :-

بالاشارة الى الموضوع اعلاه وعملا باحكام أمر الدفاع رقم (5) للعام 2020 والاجراءات الصادرة عن معالي وزير الصناعة التجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9. عقد يوم الخميس الموافق 2020/05/21 اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م من خلال وسائل الاتصال المرئي والالكتروني (ZOOM) وبنسبة حضور (74.2%).

وتم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية :-

Subject:-

الموضوع:-

1. Approving the minutes of the previous ordinary general assembly meeting was held on 3/23/2019.

1. المصادقة على قرارات اجتماع الهيئة العامة العادية السابق المنعقد بتاريخ 2019/3/23.

2. Approving the report of the Board of Directors on the activities of the company for the year ended 2019 and the company's action plan for 2020.

2. المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن السنة المالية 2019 وخطة عمل الشركة المستقبلية للعام 2020.

3. Approving the report of the company's auditors for the financial statements for the year 2019.

3. المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن السنة المالية 2019 علما بأنه تمت الموافقة على توزيع ما نسبته 25% كأرباح نقدية على المساهمين.

Approving of the Board of Director's proposal to pay (25%) as cash dividends to the shareholders.

4. Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 2019.

4. ابراء ذمة اعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية 2019.

7. Agree to appoint Auditors Ernst & Young for the financial year 2020 and determine their fees.

5. الموافقة على تعيين مدققي الحسابات السادة ارنست اند يونغ لتدقيق حسابات الشركة للعام 2020 وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابهم. ** وسيتم موافاتكم بمحضر الاجتماع في حين تم اصداره .

Kindly accept our highly appreciation and respect.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان
٢١ أيار ٢٠٢٠
1482
رقم التسلسل:
رقم المسند:
الجهة المختصة:



ضابط ارتباط المساهمين

باسم كوكش



شركة مصانع الزيوت النباتية الأردنية م.ع.م
Jordan Vegetable Oil Industries Co. Ltd.

Date:21/05/2020

Ref :31/2020/Shareholders

التاريخ : 2020/05/21

اشارتنا : 2020/31/مساهمين

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Subject: Distributing Cash Dividends

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين

الساده بورصة عمان

الموضوع: توزيع أرباح نقدية معلومات جوهريه

The Ordinary General Assembly Meeting of Jordan Vegetable Oil Industries Co.Ltd. Was held on 21/05/2020 via video conference (ZOOM), The shareholders participation in the General Assembly Meeting was (74.2 %).

عقدت الهيئة العامة لشركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م يوم الخميس الموافق 2020/05/21 اجتماع عادي وذلك عن طريق الاتصال المرئي والمسموع (ZOOM) وبنسبة حضور (74.2%).

The General Assembly approved the distribution of (25 %) as cash dividends to the shareholders.

حيث وافقت الهيئة العامة على توزيع نسبة (25%) كأرباح نقدية على المساهمين.

Shareholders Liaison Officer

Basem Kokash

ضابط ارتباط المساهمين

باسم كوكاش

